
      Protokół Nr VIII/11
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 28 kwietnia 2011 roku

Otwarcie obrad – godz. 1410

Zamknięcie obrad – godz. 1655

Ad. 1
Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych, sołtysów i przybyłych gości.

Ad. 2
Na  podstawie  listy  obecności  Przewodniczący  RM  stwierdził,  że  obrady  są 
prawomocne – w sesji uczestniczyło 15 radnych (lista obecności radnych oraz lista 
obecności sołtysów i gości zaproszonych stanowią załączniki do protokołu).

Ad. 3

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radnego Franciszka Majdaka. 

Ad. 4
Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej 
z dnia 30 marca 2011 roku, z którym radni mogli zapoznać się wcześniej gdyż był  
wyłożony w Biurze Rady do wglądu. Przewodniczący zaproponował jego przyjęcie 
bez odczytywania.
Nie  wniesiono  uwag  do  protokołu  z  poprzedniej  sesji  RM  i  przystąpiono  do 
głosowania nad jego przyjęciem: 

Głosowało 15 radnych:   za –  15  przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 5
 Przewodniczący  RM  –  zapytał  czy  są  uwagi  i  propozycje  do  proponowanego 
porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).
 
Przystąpiono do głosowania nad proponowanym porządkiem obrad. 

Głosowało 15 radnych:  za –15  przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad.6 Informacja na temat sytuacji na rynku pracy i stanu bezrobocia w gminie 
w odniesieniu do Powiatu Kłodzkiego



Przewodniczący  RM  –  poprosił  dyr.  K.  Bolisęge  o  złożenie  informacji  na  temat 
sytuacji na rynku pracy i bezrobocia w gminie Radków. 

Pan Krzysztof Bolisęga – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Kłodzku – złożył 
informację  na  temat  sytuacji  na  rynku  pracy  i  bezrobocia  w  gminie  Radków  w 
odniesieniu do Powiatu Kłodzkiego (informacja stanowi załącznik do protokołu).

B. Grabowska – zapytała, w jakiej formie Urząd Pracy wspiera pracodawców. 

K. Bolisęga – wyjaśnił, że PUP może wspierać pracodawców przede wszystkim w to, 
co  nie  jest  finansowe,  czyli  aktywne  pośrednictwo.  Skierowanie  konkretnego 
pracownika oraz refundacja części wynagrodzenia, formą wsparcia są też dotacje na 
tworzenie  stanowiska  pracy  oraz  refundacje  części  składek  na  ubezpieczenia 
społeczne.

J.  Gorczycki  –  zapytał  czy  dyrektor  posiada  informacje  na  temat  zatrudnienia  w 
kopalni Strateg Capital w Tłumaczowie. Ile osób pracuje z powiatu kłodzkiego a ile  
docelowo z Gminy Radków.

K.  Bolisęga  –  wyjaśnił,  że  zatrudnienie  kształtuje  się  w  wysokości  50  osób. 
Pracodawca  po  rozmowach  z  PUP  poinformował,  że  zatrudnienie  zostanie 
zwiększone a przy naborze ofert będzie się skupiał na rynku lokalnym. 

S. Hajłasz – zapytał, kto wchodzi w skład Powiatowej Rady Zatrudnienia i czy ktoś 
reprezentuje Gminę Radków.

K.  Bolisęga – wyjaśnił,  że Powiatowa Rada Zatrudnienia składa się  z 15 osób a 
przewodniczy jej Pani M. Wielichowska. Dyrektor Bolisęga wymienił przedstawicieli 
składu Rady.

S. Hajłasz - z gminy Radków nie ma nikogo.

K. Bolisęga – nie jest w stanie tego potwierdzić.  

Ad. 7 Informacja o sytuacji sanitarno – epidemiologicznej w Gminie Radków 

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  złożenie  informacji  o  sytuacji  sanitarno  – 
epidemiologicznej  w  Gminie  Radków przedstawiciela  Państwowego  Powiatowego 
Inspektora Sanitarnego w Kłodzku. 

 Pani  Elżbieta  Sobera  –  przedstawiciel  Państwowego  Powiatowego  Inspektora 
Sanitarnego  w  Kłodzku  przedstawiła  aktualny  stan  bezpieczeństwa  sanitarno  – 
epidemiologicznego  w  gminie  Radków  (informacja  o  sytuacji  sanitarno  – 
epidemiologicznej w Gminie Radków stanowi załącznik do protokołu).

O godz.1520 Przewodniczący RM ogłosił 10 minutową przerwę.

O godz. 1536 Przewodniczący RM wznowił obrady sesji.



Ad.8 

Burmistrz – złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 31 marca 2011 roku do 
27 kwietnia 2011 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

Przewodniczący  RM  zapytał,  czy  radni  mają  pytania  do  przedstawionego 
sprawozdania.
Nikt nie wyraził takiej woli. 

Ad. 9

DRUK NR 1 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Radków na 2011 
rok

Przewodniczący  RM  –  wyjaśnił.  że  wszystkie  uchwały  zostały  szczegółowo 
omawiane na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. Przewodniczący RM poprosił o 
przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 2 w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 
zespołu  interdyscyplinarnego  oraz  szczegółowych  warunków  jego 
funkcjonowania 

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.



Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15       przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK  NR  3  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15       przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK  NR  4  w  sprawie  uchwalenia  programu  poprawy  bezpieczeństwa  w 
Gminie Radków na lata 2011 – 2015 „Bezpieczniej w gminie”

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15       przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 10 Wnioski i zapytania radnych oraz mieszkańców miasta i gminy.

S. Hajłasz – zapytał  w imieniu mieszkańców, jaki program przygotowały instytucje 
kultury na trzy dni majowe.



Burmistrz – poinformował, że z inicjatywy środowisk z udziałem Burmistrza odbędą 
się tradycyjnie spotkania i imprezy w Wambierzycach, drugiego maja odbędzie się 
festyn zorganizowany przez ugrupowania z Wambierzyc oraz trzeciego maja odbędą 
się imprezy kulturalne organizowane przez GCKSiT.

J.  Gorczycki  –zapytał  w  imieniu  mieszkańców  oraz  turystów,  kiedy  zacznie  się 
remont drogi powiatowej z Tłumaczowa do Radkowa. 

Burmistrz – poinformował, że wystąpił do Zarządu Powiatu i otrzymał odpowiedź od 
dyr.  Siejki,  że  zgodnie  z  porozumieniami  z  Zarządem zawarli  ze  Strateg  Capital  
porozumienie,  że  droga  zostanie  przebudowana  tego  lata  najpóźniej  do  m-ca 
sierpnia.  Droga  jest  monitorowana  i  wysyłane  są  wnioski  do  właścicieli  drogi.  
Burmistrz zaproponował, aby Rada uchwaliła coś w rodzaju rezolucji i skierowała ją 
do władz Starostwa. Burmistrz poinformował, że Gmina poniesie dodatkowe koszty,  
bo  będzie  następna  przebudowa  wiaduktu  w  Ratnie  i  przebudowa  wiaduktu  w 
Ścinawce Średniej,  dlatego Gmina nie może uczestniczyć finansowo we wsparciu 
drogi na Gajów.

S. Hajłasz – postawił wniosek o przygotowanie projektu apelu i przegłosowania go na 
dzisiejszej sesji.

J. Gorczycki - poprosił o przerwę, aby przygotować wniosek.

O godz. 1653 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
O godz.1543 wznowiono obrady sesji.

Przewodniczący RM – poprosił  o przegłosowanie wniosku o treści:  Rada Miejska 
upoważnia Przewodniczącego RM do wystąpienia z apelem w jej imieniu w sprawie 
remontu drogi Tłumaczów – Radków:

Przystąpiono do głosowania nad w/w wnioskiem. 
Głosował  15 radnych:  za -   15  przeciw -  0 wstrzymało  się  – 0-  wniosek został 
przyjęty.

Ad. 11
Interpelacje radnych.
Nie złożono.

Ad. 12
Sprawy różne.
Nie było. 

Ad. 13
Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  RM  zamknął  VIII  sesję  Rady 
Miejskiej w Radkowie.

   Protokołowała: Przewodniczący
 Lucyna Połowczuk   Rady Miejskiej w Radkowie

           Bogumił Kuczyński
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